
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 707
I fortsættelse af besvarelsen af 1. juni 2011 af alm. del - spørgsmål 366 og
besvarelsen af 29. juni 2011 af alm. del – spørgsmål 619 bedes oplyst, hvad
der er sket med posten ikke-inddrivelige restancer ultimo 2008 (4,6 mia. kr.),
herunder om det pågældende beløb er indgået eller endeligt afskrevet, og
hvorledes dette har påvirket de månedlige indtægtslister og statsregnskabets
konto 38.13.01.10

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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